
Referat fra bestyrelsesmøde GF Havnsø Park 10 – 02 – 2024 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af sidste referat. 

2. Hændelser siden sidst. 

3. Indkomne forslag fra medlemmerne. 

4. Gennemgang og drøftelse af kommende generalforsamling.  

5. Evt. 

 
Ad. 1. 
Godkendt. 
 
Ad. 2. 
Formanden informerer om problemer med dræn i forhold til de store regnmængder. I den 
forbindelse har der været øgede udgifter og langsommelig kommunikation med kommunen. 
 
Ad. 3. 
Der er indkommet et forslag fra medlemmer. Se indkaldelse til generalforsamling. 
 
Ad. 4. 
Bestyrelsen har iværksat en udbudsrunde i forhold til vedligeholdelse af fællesarealerne 
(græsslåning). Vi har bedt om tilbud på priser for henholdsvis: 
Totalslåning, sporslåning og endelig bagkantslåning på Havnsø Parkvej. 
Det bliver besluttet på generalforsamlingen hvilken model, der skal arbejdes efter. 
 
Bestyrelsen vil foreslå en kontingentforhøjelse, således at det årlige kontingent vil stige med 500 kr.  
Bestyrelsen vil foreslå, at der oprettes en vejfond, til fremtidig vedligeholdelse af Havnsø Parkvej. 
Vi foreslår, at der betales 300 kr. årligt. 
 
Ad. 5. 
Vi overvejer muligheden for at udvide udmundingerne på de veje, hvor skraldebilerne lave dybe 
spor i rabatter og fællesareler. 
  
 
 


